
3شنبه 6 اردیبهشت 1404    شماره 1864 خبر سینما و تلویزیون

رئیس سازمان سینمایی در دیدار با نیکیتا میخایلکوف، کارگردان سرشناس روس و رئیس جشنواره 
بین المللی مسکو، با اشاره به سابقه دیرین فرهنگی و تاریخی بر گسترش همکاری های سینمایی بین 
دو کشور تأکید و اقدام وی بر ارائه طرح آکادمی اوراسیا را ستود.  میخایلکوف نیز در این نشست یکی 
از اهداف اصلی تأسیس آکادمی علوم سینمایی اوراسیا را توجه به گونه های مختلف سینمایی از جمله 
سینمای ایران دانست و گفت: اگرچه سینمای ایران از نظر بودجه با تولیدات هالیوودی قابل مقایسه 
نیست، اما از نظر عمق معنایی و انسانی، بسیار چشمگیرتر است. در این دیدار، پیشنهادهای ایران برای 

توسعه فعالیت های آکادمی علوم سینمایی اوراسیا مطرح شد./ صباخبر

فیلم پر ستاره »داستان های موازی« محصول مشترک فرانســه، آمریکا، ایتالیا و بلژیک؛ سپتامبر امسال 
در پاریس کلید خواهد خورد. ساخت این فیلم از سوی کمپانی آمریکایی انانیموس کانتنت به اصغر فرهادی 
پیشنهاد شــده و کمپانی فرانســوی ممنتو نیز به همراه اصغر فرهادی دیگر تهیه کنندگان فیلم سینمایی 
»داستان های موازی« خواهند بود.بودجه فیلم»داستان های موازی«  1۲ میلیون یورو و پایان فیلمبرداری اواخر 
ماه نوامبر پیش بینی شده است. کمپانی فرانسوی ممنتو تهیه کننده چند فیلم آخر اصغر فرهادی )گذشته، 
فروشنده، همه می دانند و قهرمان( بوده است. ایزابل هوپر، ونسان کسل، ویرجینی افیرا، پییر نینی و آدام بئسا 

با حضور کاترین دونو بازیگران »داستان های موازی« فیلم جدید فرهادی خواهند بود./ صباخبر

»داستان های موازی« دهمین فیلم اصغر فرهادیسینمای ایران از نظر عمق معنایی از هالیوود بالاتر است

توضیحات معاون حقوقی رسانه ملی درباره خطای مشکوک 

پیگیر خواهیم بود تا این موضوع از نطفه خفه شود
احمد حیدری، معاون حقوقی و امور مجلس صدا وسیما در 
توضیحاتی گفت: بعد از پخش این برنامه، بلافاصله برنامه 
قطع شد. با درایت رئیس سازمان صداوسیما کمیته ای 
متشکل از معاونت حقوقی، ریاست محترم صیانت، بازرسی، 
معاونت سیما و سایر همکاران محترم تشکیل شد و این 
کمیته کارش را بلافاصله شروع کرد. اولین اقدام این کمیته 
این بود که در تمام فضای مجازی که متعلق به صداوسیما بود 
از جمله تلوبیون، این برنامه حذف شد و بلافاصله بررسی های 
اولیه آغاز شد و صیانت صداوسیما به زوایا و بررسی موضوع 
و عوامل دخیل در این برنامه پرداختند. بلافاصله بعد از 
ساعتی از انجام بررسی ها، نتایج به خدمت رئیس سازمان 
رسانده شد. سه گزینه خطای سهوی، خطای عمدی و... مورد 

بررسی قرار گرفت. هشت نفر در این موضوع مورد بررسی 
قرار گرفتند. وقتی گزارش به رئیس صداوسیما رسید، 
بلافاصله دستور عزل دو نفر را صادر کردند و همچنین 
با قوه قضائیه، دادستانی محترم، دادستانی تهران و 
مجتمع فرهنگ و رسانه تماس برقرار شد و مکاتبه ای 
صورت گرفت. جریان را برای دوستان و همکاران 
قضائی تشریح کردیم و با همکاری و همدلی بسیار 

خوب، نیروهای امنیتی و قضائی پای کار آمدند.
معاون حقوقی صداوسیما اظهار داشت: همانطور 
که مستحضرید این اقدام ها همه در سه چهار 
ساعت اولیه انجام شد، به جز کسانی که برنامه 

را دیده بودند، هنوز در فضای مجازی پخش 
نشده بود. کمیته طبیعتاً تا پاسی از شب 

کارش را ادامه داد. من به عنوان معاونت حقوقی و امور 
مجلس صداوسیما با نمایندگان محترم فراکسیون اهل 
سنت مجلس شورای اسلامی ارتباط گرفتم و اقدام هایی که 
جناب آقای جبلی و همه همکاران صداوسیما در شناسایی، 
عزل و معرفی به قوه قضائیه انجام داده بودند برایشان 

تشریح شد. طبیعتاً اینجا یک هماهنگی بسیار خوبی بین 
نیروهای امنیتی، خود سازمان، قوه قضائیه و نمایندگان 
محترم مجلس به ویژه فراکسیون اهل سنت به وجود آمد. 
این اقدام های روز اول بود، صبح روز بعد مجدداً جلسه کمیته 
در حضور ریاست محترم سازمان تشکیل شد. شکایتی که 
روز قبل به دادستانی محترم تقدیم شده بود و پیگیری های 
اولیه ای که شب اول شده بود، به نتیجه رسید. چهار نفر حکم 

جلبشان صادر و بازداشت شدند.
احمد حیدری ادامه داد: بررسی های بیشتر را آنها انجام 
خواهند داد. آنچه که مسلم است همه همکاران محترم 
سازمان صداوسیما و نیروهای امنیتی و قوه قضائیه واقعاً 
تا آخرین لحظه پیگیر هستیم و موضوع جرمی که اتفاق 
افتاده و قانون شکنی که رخ داده، را پیگیری می کنیم تا 
بتوانیم اشد مجازات را برای عوامل آن پیش بینی کنیم، این 
یکی از نکات. نکته دوم این افراد به جز قوه قضائیه با دستور 
ریاست محترم سازمان و هماهنگی که با برادر عزیز آقای 
برمهانی شد، به تخلفات اداری سازمان صداوسیما، هیات 
رسیدگی به تخلفات اداری معرفی شدند، هیات هم کارش 
را آغاز کرد و درحال جمع آوری و پیگیری اسناد و مدارک 

موجود است. 
وی در پایان گفت: ما به عنوان معاونت حقوقی سازمان 
در کنار همکاران محترم قضائی، دادستانی محترم، 
ریاست محترم دادگاه و مجتمع فرهنگ و رسانه 
پیگیر جدی خواهیم بود که این موضوع از نطفه خفه 

شود./ایسنا


